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12 července, 2024

Zděšení v Austrálii: Tajný zvukový záznam šéfky
lékařské asociace odhaluje srdeční problémy mnoha
očkovaných (audio)

necenzurovanapravda.cz/2024/07/zdeseni-v-australii-tajny-zvukovy-zaznam-sefky-lekarske-asociace-odhaluje-
srdecni-problemy-mnoha-ockovanych-audio

Možná si říkáte, že podobných záznamů se objevilo bezpočet. Jenže
vždy se jednalo o odborníky, kteří od začátku patřili k odpůrcům
genových injekcí. V tomto případě jde ovšem o vyslovení pravdy z
úst bývalé šéfky Australské lékařské asociace, což je pro srovnání
asi totéž, jako kdyby s podobným prohlášením přišel třeba Kubek.

To, co žena, která je pro všechny „covidisty“ jasnou autoritou, řekla,
tedy vzbudilo velkou vlnu zděšení právě proto, že nejde o někoho,
kdo by byl od samého počátku odpůrcem genových injekcí.

Záznam, na kterém hovořila pro mainstreamové médium, byl záhy
zcenzurován, takže tato pasáž byla při zveřejnění předtočeného
rozhovoru vystřižena. Nicméně nyní se podařilo získat rozhovor
necenzurovaný.

Australané jsou v šoku poté, co se z cenzurovaného segmentu
7News „Po COVIDu“ objevilo více zvuku.

Tentokrát máme plná, alarmující prohlášení bývalé prezidentky
Australské lékařské asociace, největšího profesního orgánu pro
lékaře v Austrálii, profesorky Kerryn Phelpsové, v reakci na otázku
moderátora Michaela Ushera:

„Je co se poučit od lidí, kteří měli vedlejší účinky, které oba podrobně
popisujete?“

V nahrávce Phelpsová odhaluje znepokojivý nárůst vedlejších účinků
mRNA vakcín a hrubou nedbalost vlády i farmaceutických
společností při řešení těchto problémů.

K takzvaným „vakcínám“ Phelpsová prohlásila:

https://necenzurovanapravda.cz/2024/07/zdeseni-v-australii-tajny-zvukovy-zaznam-sefky-lekarske-asociace-odhaluje-srdecni-problemy-mnoha-ockovanych-audio/
https://www.ama.com.au/
https://www.youtube.com/watch?v=oyEOb341a28
https://www.youtube.com/watch?v=oyEOb341a28
https://www.ama.com.au/
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„Chci říct, že za celou svou kariéru jsem nikdy neviděla tolik mladých lidí podstoupit
magnetickou rezonanci srdce. Existují lidé s poškozením srdce, myokarditidou,
srdečními problémy, gastrointestinálními problémy a dysautonomií.“

Konverzace, kterou moderoval Michael Usher na „Spotlight“, je
nyní k dispozici na YouTube. Oficiální verze bohužel odstranila
mnoho „kontroverzních“ prohlášení, která chce 7News před
veřejností zatajit a nechce odhalit šokující nekompetentnost a
lhostejnost úřadů.

Tato nehorázná cenzura není nic jiného než urážka práva veřejnosti
znát pravdu.

Podle Phelpsové tento odmítavý postoj naznačuje akutní nedostatek
lékařské zvídavosti a odhodlání studovat vedlejší účinky.

Therapeutic Goods Administration (TGA) přijímá hlášení – odhadem
144 000 nežádoucích příhod a 22 000 závažných nežádoucích
příhod (úmrtí, trvalé postižení, hospitalizace, potraty a různé život
ohrožující stavy).

„Toto číslo však  výrazně podhodnocuje skutečný problém, protože
je to podle Phelpsové pouze „kapka v moři.“

Populace Austrálie čítá přibližně 25,7 milionu obyvatel, 144 000
hlášení nežádoucích účinků představuje přibližně 0,56 % populace,
tj. přibližně 1 ze 179 lidí.

Při pohledu na 22 000 závažných nežádoucích účinků to představuje
asi 0,086 % populace, tedy asi 1 z 1 168 lidí. To také zhruba
odpovídá výsledkům Fraimana et al., který zaznamenal, že alespoň
1 z 800 očkovaných měl závažné nežádoucí účinky.

To je extrémně vysoká hodnota. Pro srovnání, v roce 1976
byla vakcína proti prasečí chřipce stažena ve Spojených
státech poté, co byla spojena s Guillain-Barrého syndromem,
vzácným neurologickým onemocněním.

https://www.youtube.com/watch?v=oyEOb341a28
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/36055877/
https://www.cdc.gov/vaccinesafety/concerns/concerns-history.html
https://www.cdc.gov/vaccinesafety/concerns/concerns-history.html
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Vakcína byla spojena s přibližně 1 případem Guillain-Barrého
syndromu na 100 000 očkování. Tato událost vedla k pozastavení
očkovacího programu. Současný počet vedlejších účinků takzvaných
vakcín proti COVID-19 je výrazně nad prahem, který vedl ke stažení
vakcíny proti prasečí chřipce.

Phelpsová také kritizuje zacházení TGA s nežádoucími účinky.

„TGA nikdy nekontaktuje postižené. Sestavují tato data, ale nesledují
je. Nevíte, jak dlouho toto poškození vakcínou trvalo. Neoslovují
postižené a neptají se: ‚Stále trpíte? Co je s vámi teď?’“ prozrazuje.

Pro mnoho Australanů to již není jen „konspirační teorie.“ Vyřčení
těchto obav z úst bývalé prezidentky Australské lékařské asociace
profesorky Kerryn Phelpsové jasně ukazuje, že tento problém je
skutečný.

Je čas na skutečnou akci a podporu pro postižené.

Rozhovor bez cenzury najdete zde.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 2 Průměrně: 5]
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